



**KERATAN AKHBAR
DAN MEDIA ONLINE
UNTUK MAKLUMAN :**

**Y.B. MENTERI
Y.B. TIMBALAN MENTERI
Y.BHG. KSU
Y.BHG. TKSU (PDN)
Y.BHG. TKSU (PPP)
SETIAUSAHA AKHBAR**

31 OKTOBER 2022 (ISNIN)



KEMENTERIAN PERDAGANGAN DALAM NEGERI
DAN HAL EHRAL PENGGUNA

**KERATAN AKHBAR
DAN MEDIA ONLINE
(KPDNHEP)**

31 OKTOBER 2022 (ISNIN)

24 peniaga ingkar ikut harga skim musim perayaan dikenakan tindakan

PUTRAJAYA: Seramai 24 peniaga ingkar dikenakan tindakan sepanjang tempoh pelaksanaan Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Deepavali 2022 bermula 20 hingga 26 Oktober lalu.

Ketua Pengarah Penguat kuasa Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP), Azman Adam berkata, sebanyak 4,339

pemeriksaan dijalankan di seluruh negara melibatkan 111 premis borong dan 4,228 premis runcit.

"Antara kesalahan yang dikesan adalah menjual barangan harga terkawal melebihi harga maksimum, gagal meletakkan tanda harga dan gagal menggunakan tanda harga khas merah jambu.

"Berdasarkan pemantauan

dan maklum balas orang ramai, pelaksanaan skim berkenaan memudahkan mereka mendapatkan bekalan dengan harga ditetapkan kerajaan," katanya dalam kenyataan semalam.

Dalam pada itu, beliau turut menasihati orang ramai agar terus berhemah dalam berbelanja dan menggunakan sepenuhnya hak-hak sebagai pengguna terutamanya dalam tempoh

ketidaktentuan ekonomi yang berlaku ketika ini.

Katanya, kuasa pengguna adalah sebagai langkah pencegahan awal yang boleh diambil supaya tidak mudah dimanipulasi segelintir pihak yang tidak bertanggungjawab dan ingin mengambil kesempatan dalam situasi sukar.

Pada 17 Oktober lalu, KPDNHEP menyenaraikan lapan

barangan bagi pelaksanaan Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Deepavali 2022 yang berkuat kuasa selama tujuh hari.

Barangan tersebut merangkumi daging kambing biri-biri import bertulang, tomato, cili merah, kelapa biji, kelapa parut, bawang merah kecil, bawang merah besar import dan kacang dal.



AZMAN mengakui antara kesalahan yang dilakukan peniaga ialah menjual melebihi harga kawalan dan gagal meletakkan tanda harga.

24 peniaga ingkar dikenakan tindakan

PUTRAJAYA - Seramai 24 peniaga ingkar telah dikenakan tindakan sepanjang tempoh pelaksanaan Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Deepavali 2022 yang bermula pada 20 sehingga 26 Oktober lalu.

Ketua Pengarah Penguatkuasa Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP), Azman Adam berkata, ia susulan daripada 4,339 tindakan pemeriksaan yang dijalankan di seluruh negara melibatkan 111 premis borong dan 4,228 premis runcit.

"Antara kesalahan yang dikesan adalah menjual barangan harga terkawal melebihi harga maksimum yang telah ditetapkan, gagal meletakkan tanda harga dan gagal menggunakan tanda harga khas merah jambu.

"Berdasarkan pemantauan

yang dijalankan dan maklumbalas orang ramai, pelaksanaan skim berkenaan memudahkan mereka untuk mendapatkan bekalan dengan harga yang ditetapkan kerajaan," katanya dalam kenyataan di sini semalam.

Dalam pada itu, beliau turut menasihati orang ramai agar terus berhemah dalam berbelanja dan menggunakan sepenuhnya hak-hak sebagai pengguna terutamanya dalam tempoh ketidaktentuan ekonomi yang berlaku ketika ini.

Katanya, kuasa pengguna adalah sebagai langkah pencegahan awal yang boleh diambil supaya tidak mudah dimanipulasi oleh segelintir pihak yang tidak bertanggungjawab dan ingin mengambil kesempatan dalam situasi sukar.

Senarai Harga Barang Keperluan							
• Ayam	RM7.99	• Telur Gred A	RM13.50	• Gula Pasir	RM2.84	• Cili Merah	RM15
• Daging Lembu Tempatan	RM39	• Ikan Kembung	RM13.99	• Bawang Besar Holland	RM3.99	• Kubis Bulat Tempatan	RM3.50
• Daging Lembu Import	RM50.90	• Minyak Masak	RM7	• Bawang Putih	RM4.99	• Tepung Gandum	RM3.49

*Harga (RM/kg) Sumber: KPDNHEP

SKIM HARGA MAKSIMUM MUSIM DEEPAVALI 2022

24 peniaga kena tindakan KPDNHEP

Kuala Lumpur: Seramai 24 peniaga dikenakan tindakan atas pelbagai kesalahan sepanjang pelaksanaan Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Deepavali 2022 yang berkuat kuasa dari 20 hingga 26 Oktober lalu.

Ketua Pengarah Penguat-kuasa Kementerian Perda-

ngan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) Azman Adam berkata, ia hasil pemeriksaan ke atas 111 premis borong dan 4,228 premis runcit sepanjang tempoh itu.

"Antara kesalahan dikesan menjual barangan harga terkawal melebihi harga

maksimum yang ditetapkan, gagal meletakkan tanda harga dan gagal menggunakan tanda harga khas merah jambu," katanya.

Beliau berkata, barangan disenaraikan sebagai barangan harga terkawal bagi skim itu daging kambing biri-biri import bertulang, to-

mato, cili merah, kelapa biji, kelapa parut, bawang merah kecil (India), bawang merah besar import dan kacang dal (Australia).

Menurut Azman pelaksanaan skim itu merupakan langkah proaktif kerajaan dalam menangani kos sara hidup rakyat.

24 traders face action under price control scheme

KUALA LUMPUR: Twenty-four errant traders have been subject to legal action following the implementation of the Festive Season Maximum Price Control Scheme, in conjunction with the Deepavali celebration, from Oct 20 to 26.

Domestic Trade and Consumer Affairs Ministry Enforcement director Azman Adam said this was a result from 111 inspections conducted on wholesale premises and 4,228 retail premises during the period.

"Among the offences identified were selling price-controlled

items above the maximum price; failing to display price tags and special pink price tags," he said in a statement yesterday.

The items listed as price-controlled items under the scheme were imported bone-in mutton, tomatoes, red chillies, coconut, grated coconut, shallots (India), imported large onions and lentils (Australia).

According to Azman, the scheme is a proactive step by the government to address the high cost of living of the people, especially during the Deepavali festival.

"This is a preventive measure that was taken so consumers will not be easily manipulated by a few irresponsible parties, who take advantage of the current difficult situation," he added.

Consumers with any information regarding the misconduct of traders can lodge a report to the ministry either via WhatsApp at 019-279 4317/019-848 8000, portal e-aduan.kpdnhp.gov.my or call centre at 1-800-886-800 or e-mail at e-aduan@kpdnhp.gov.my or through the Ez ADU smartphone application. - Bernama